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Informativní zpráva o činnosti orgánů města v období od 25.11.2023 do 08.12.2023 

 
Rada města 
 
V daném období se rada města sešla celkem 5x. V rámci svých vyhrazených pravomocí mimo 
jiné:   
- schválila návrh plánu veřejnosprávních kontrol u příspěvkových organizací zřízených 

statutárním městem Děčín a rámcový rozsah veřejnosprávních kontrol u příjemců veřejné 
finanční podpory na rok 2024, 

- schválila Směrnici statutárního města Děčín a Magistrátu města Děčín č. 38-9 
o poskytování informací podle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu 
k informacím, s účinností od 1. ledna 2024, 

- schválila Směrnici č. 28-16 Hospodaření s prostředky Sociálního fondu statutárního města 
Děčín, 

- schválila záměr vypracování Územní studie krajiny správního obvodu ORP Děčín, 
- schválila odměny ředitelům příspěvkových organizací statutárního města Děčín, 
- rozhodla o poskytnutí dotace Asociaci Alauda, z. ú., na projekt „Děčín je boží a kreativní“ 

ve výši 40 tis. Kč, 
- schválila zřízení sídla společnosti Klubu aktivních seniorů v objektu Bezručova 656/21, 

Děčín IV, 
- schválila vydání 16 ks bezplatných parkovacích karet pro služební vozidla Centra 

sociálních služeb Děčín, p. o., pro rok 2024, 
- rozhodla o zajištění pohotovostní stomatologické služby v roce 2024 z kapitoly odboru 

sociálních věcí a zdravotnictví, a o uzavření smluv, 
- schválila zapojení statutárního města Děčín do akce „Celostátní sčítání dopravy 

na dálniční a silniční síti v ČR v roce 2025“, na úsecích místních komunikací. 
 
 
PRIM (primátor) 
 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnil: 
 
- jednání s generálním ředitelem Úřadu práce ČR panem Danielem Krištofem, PhD. - 

vyhodnocení dosavadní spolupráce, prezentace výsledků v součinnosti se SMS, jednání o 
úpravě parametrů pilotního projektu spolupráce od počátku 2024, 

- jednání s představiteli Městského úřadu Varnsdorf, prohlídka nejstarší ZŠ ve Varnsdorfu, 
výměna zkušeností, 

- jednání s představiteli Art Lines s.r.o., o umění ve veřejném prostoru, možnostech jeho 
prezentace či zápůjčky 3D objektů, 

- slavnostního otevření DM SOU Křešice, nového ubytovacího zařízení pro žáky oborů 
lodní dopravy, 

- slavnostního předání člunu - Hasičům Boletice – zakoupen člun pro 9 osob s výkonným 
motorem, ukázka použití, náhrada za nefunkční vznášedlo, 

- jednání s ředitelem RYKO a.s. a předsedou OHK Ing. Voštou, o další spolupráci města a 
hospodářské komory, o prioritách a nastavení komunikace, 

- přátelského setkání s vedením partnerského města Přerov, návštěva trhů a akcí v Děčíně, 
bohoslužba v kostele v Křížové ulici, setkání se starostou Hřenska, setkání s primátorem 
Pirny v Pirně, 

- zasedání Valné hromady společnosti Technické služby Děčín a.s., řešilo legislativní 
soulady listin, předběžné výsledky a plány na rok 2024, 

- zasedání Správní rady Euroregionu Labe/Elbe v Ústí nad Labem, k řešení financování 
začátku roku 2024 rozpočtovým provizoriem, 

- porady se starosty ORP, 
- Monitorovacího výboru OPST, 
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- jednání v Teplicích s hejtmanem ÚK, radním pro školství, sport a kulturu, radním pro 
zdravotnictví, radním pro dopravu a představiteli Krajské zdravotní a.s. o dalším roce, 

- slavnostního zahájení výstavby Pavilonu matka a dítě v děčínské nemocnici. 

 
MP (městská policie): 

- ve spolupráci s odborem strategií a informačních technologií připravuje MP podklady pro 
žádost o dotaci na rozšíření stávajícího kamerového systému o nové kamerové body a 
software umožňující analýzu obrazu, 

- dva čekatelé úspěšně dokončili základní kurz strážníka a byli od 1.12.2023 začleněni do 
systému hlídkové služby, 

- zástupci MP se zúčastnili pracovního jednání na Krajském úřadu Ústeckého kraje. 
Tématem jednání byly podpora preventivních programů ze strany Ministerstva vnitra ČR a 
Krajského úřadu Ústeckého kraje, 

- MP se podílela na organizaci kontrolní preventivní akce zaměřené na průjezd vozidel 
Integrovaného záchranného systému na sídlišti Březiny.  

 
Ing. Bc. Anna Lehká – náměstkyně primátora města pro sociální problematiku a životní 
prostředí: 
 
Kromě běžných pracovních schůzek jsem se zúčastnila: 
 
- návštěvy generálního ředitele úřadu práce za další účasti vysokých státní úředníků z MMR 

a MPSV, ukázka reálně podporovaného bydlení, setkání s občany Boletic a promluva se 
zaměstnanci SMS o potřebě další státní podpory dotovaných pracovních míst. Tématem 
bylo především končící podpora dotovaných míst v rámci aktivní zaměstnanosti a příprava 
nového dotačního programu Integrované pracovní místo, při jehož přípravě byl Děčín 
vybrán k pilotáži. Aktuálně nastavené parametry státní podpory pro vytvoření jednoho 
pracovního místa se předpokládají pouze ve výši 50 %. Výstupem návštěvy bylo umožnění 
nám zasáhnout do přípravy a nastavení kritérií projektu, 

- 2. slavnostní premiéry filmu o NP ČŠ – reprezentace města, 
- místního šetření na východním nádraží s MP – řešení nelegálního bydlení v objektech ČD 

osobami bez přístřeší, zajištění objektů proti vniknutí osob, domluva se správcem objektů 
o jejich demolici, 

- semináře Redesing sociálních dávek na KÚÚK – představení chystaných nových úprav 
sociálních dávek vrchní ředitelkou MPSV za účasti náměstka hejtmana ÚK. Chystanou 
úpravou dojde ke sloučení dnešních čtyř dávek v jednu, a to za větší kontroly ze strany 
státní správy. Věcně jsem připomínkovala především součinnost stavebních úřadů s úřady 
práce při podpoře bydlení, apelovala jsem na návrat institutu trvalého bydliště – ten byl 
definitivně zamítnut z důvodu chystané celoplošné digitalizace státní správy (tím kontext 
trvalého bydliště pozbývá smyslu), 

- jednání s Ing. Arch. Kotačkou k PD lávky pro pěší a cyklisty přes Labe – domluva o 
ukončení (nalezení smíru) smírčího řízení na Komoře architektů a příprava spolupráce 
v rámci autorského dozoru při realizaci stavby, 

- jednání se zástupci občanů k tématu výkupu nemovitosti na Teplické ulici – vyjádření 
nesouhlasu s plánovanou aktivitou, tj. přesunem sociální služby do nového objektu, 
výstupem stažení připraveného materiálu z projednávání ZM, 

- komunitní skupiny Osoby v krizi – účast na jednání skupiny v rámci komunitního 
plánování. Hlavním tématem byly mrazové dny a řešení přečkání nocí osobami bez 
přístřeší v zařízení Jonáš, k.s., 

- celodenní účasti na slavnostním zahájení adventu v Děčíně, rozdávání polévky zadarmo 
všem občanům města/návštěvníkům slavnostního zahájení, 
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- přípravného jednání se zástupcem RRA – se zástupcem Regionální rozvojové agentury 
Ústeckého kraje na prezentaci pro radní města, která se uskuteční v lednu roku 2024 pro 
lokalitu Východní nádraží – jeho potenciál využití, plánovaný harmonogram přípravy 
podkladů pro nové dotační období 2027+, 

- rozsvícení stromu v Boleticích – podpora komunitní práce v této lokalitě, poprvé veřejné 
rozsvěcení vánočního stromku spojené s mikulášskou nadílkou pro místní děti, 

- jednání s p. Turkem – pan Turko by rád získal pozici romského koordinátora ve městě. 
Seznámila jsem ho s aktivitami, které v této věci již proběhly, jako např. jednání s panem 
Karlem Karikou, ambasadorem Ústeckého kraje pro romskou menšinu. Pan Turko mě 
informoval o chystaném setkání s ministrem práce a sociálních věcí a o předání mu 
informací o situaci v Děčíně, zajímal se o pracovní možnosti v rámci města – propojila 
jsem jej se SMS, 

- setkání se zástupci partnerského města Přerov – slavnostní mše sv. v kostele Povýšení 
Sv. Kříže obětované za obě města a jejich občany, 

- pracovní skupiny k tvorbě OZV a nařízení města – v řešení úprava OZV na zpoplatnění 
veřejného prostranství – návrh zpoplatnit aktivity spojené s podnikáním, služby pro potřebu 
občanů by zůstaly bez poplatků. Nařízení rady města Tržní řád – připravena budou 
variantní řešení pro rozhodnutí RM. Posledním projednávaným bodem byl prodej Kratomu 
– zatím odloženo, v posledních čteních je legislativní úprava, vyčkáme na vyjádření obou 
komor Parlamentu ČR, 

- pracovní skupiny na výběr nového ředitele/ky ZOO – pokračování druhého kola 
výběrového řízení, 

- navazujícího jednání na návštěvu generálního ředitele ÚP, tentokrát na Kontaktním 
pracovišti ÚP v Děčíně za účasti dalších aktérů z oblasti neziskových organizací, potvrzení 
parametrů pilotního projektu Integrační pracovní místo, nového nástroje aktivní politiky 
zaměstnanosti. 

 

Ing. Ondřej Smíšek – náměstek pro rozvoj města a IT 
 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
 
- jednání – regionální vodíkové vlaky na českých železnicích, 

- jednání – stavby, 

- jednání – porada k projektům, 

- jednání – Art Lines, 

- jednání – parkování ve městě, 

- jednání – Dopravní komise, 

- jednání – stav veřejného osvětlení, 

- jednání se starostou MÚ Benešov nad Ploučnicí. 

 

 
Václav Němeček – náměstek pro prevenci kriminality 
 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
 
- jednání s občany - výkup domu Teplická ul.  
- jednání v součinnosti s PČR – Krokova ul. - ozbrojený pachatel 
- ukončení školení sociálních pracovníků ve vazební věznici Praha Ruzyně 
- návštěvy dětského domova Tisá a odvoz věcí ze sbírky pro děti  
- výcviku v součinnosti s PČR – ul. Krokova - ozbrojený pachatel 
- porady starostů ORP  
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Mgr. Martin Pošta – náměstek pro školství, kulturu a sport 
 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
 
- jednání s panem Hronkem – provozovatelem Sportovní haly v ulici Práce o aktuálním 

technickém stavu haly a záměru výměny povrchu, 
- zahájení turnaje judo – Memoriálu Viléma Šefla, 
- jednání – Porada k projektům, 
- jednání s architektem Hoškem – o soutěži na sochy na kašně na Masarykově náměstí, 
- jednání – Art Lines – k možnosti umístění soch do veřejného prostoru, 
- jednání – Sportovní komise,  
- semináře k dotacím pro sportovní kluby – vysvětlení parametrů dotačního programu na rok 

2024 a procesu podávání žádostí v novém systému, 
- jednání k rozvoji Aquaparku a možnostech zastřešení venkovních bazénů a rozšíření 

kapacity v zimním období, 
- zahájení vánočního Food marketu v rámci vánočních akcí města, 
- setkání se zástupci vedení partnerského města Přerov, 
- porady starostů ORP – vysvětlení dopadu novely školského zákona a vyhlášek o 

stanovení úhrady za předškolní vzdělávání a školní kluby. 
 
 
Magistrát města 
 
OSIT (odbor strategií a informačních technologií): 
 
Oddělení veřejných zakázek 
 
PŘÍPRAVA 
 
Podlimitní zakázky na stavební práce 

• Oprava galerie ul. Na Výšinách  

• Lávka Děčín-Podmokly 

PROBÍHAJÍCÍ 

Podlimitní zakázka na stavební práce 

• Výměna svítidel veřejného osvětlení ve městě Děčín I. etapa 

• Výměna svítidel veřejného osvětlení ve městě Děčín II. etapa 

 
Nadlimitní VZ na dodávku FVE 

• Do 50 kWp (6 částí) 

• Nad 50 kWp (6 částí) 

• Statické zajištění výstupní stanice výtahu na Pastýřskou stěnu a navazujícího objektu 

medvědince 

VZMR – Služby 
Zpracování lesních hospodářských osnov 
 
 
Oddělení strategického rozvoje a řízení projektů: 
  
- projekt „Pakt starostů a primátorů – zpracování Akčního plánu pro udržitelnou energii a 

klima“ je v realizaci, energetik města připravuje podklady pro vypsání VZ, 
- žádost o dotaci na projekt „Obnova malé vodní nádrže (MVN) Loubí“ byla podána dne 

28.11.2023, probíhá její kontrola, 
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- probíhá příprava PD včetně všech potřebných příloh k podání žádosti o dotaci na projekty 
„Zateplení DDM Teplická“, „Zateplení ZŠ Březová (FVE)“ a „Zateplení MŠ Saská“, 

- bude zahájena příprava žádosti o dotaci na „Územní studie krajiny“. 
 
 
OE (odbor ekonomický): 
 
- zveřejnil návrh rozpočtu na rok 2024 na webových stránkách města a na úřední desce, 
- zveřejnil Zásady pro poskytování dotací z rozpočtu statutárního města Děčín a dotační 

programy v oblasti zájmového vzdělávání, kultury a sportu na rok 2024 na webových 
stránkách města a na úřední desce, 

- zorganizoval seminář pro příjemce dotací v oblasti sportu, na němž náměstek pro kulturu 
a sport prezentoval nové zásady pro poskytování dotací z rozpočtu statutárního města 
Děčín, vyhlášený dotační program pro sport a seznámil přítomné s novým programem, 
v němž budou vyřizovány žádosti o dotaci, 

- zpracoval metodický pokyn k účetnímu uzavření r. 2023 a k provedení inventarizace 
majetku a závazků, 

- zorganizoval schůzku Ústřední inventarizační komise s předsedy dílčích inventarizačních 
komisí k nadcházející inventarizaci majetku a závazků za rok 2023, kde bylo provedeno 
proškolení a zahájení příprav na inventarizaci, 

- zúčastnil se skupinového setkání projektu „Brzy bez dluhů“ zorganizovaného Charitním 
sdružením Děčín pro subjekty poskytující dluhové poradenství. 

 
 
OMH (odbor místního hospodářství): 
 

-  byla dokončená akce Modernizace odborných učeben ZŠ Na Stráni – stavební část,  
-  byla zahájená akce Domov pro osoby se zvláštním režimem Křešice - vybavení objektu 

polohovatelnými lůžky, 
-  byla zahájená akce Domov pro osoby se zvláštním režimem Křešice - vybavení objektu 

nábytkem. 
- byla řešena další část majetkoprávního vypořádání protipovodňových opatření; 
-  byl zveřejněn prodej objektu Fügnerova ul., čp. 411 k.ú. Děčín za účelem zdravotnických, 

sociálních služeb; 
-  proběhla instalace světelných tabulí v objektech - zimní stadion a sportovní hala 

Maroldova 

 
 
Tajemník magistrátu  
 
Kromě běžných pracovních schůzek v daném období se zúčastnil: 
 
- výběrových řízení na různé pracovní pozice na magistrátu, 
- slavnostního setkání se zaměstnanci magistrátu u příležitosti konce roku 2023, 
- šetření stížnosti v Domě zvláštního určení v Děčíně-Bynov, 
- porady k projektů města – hodnocení probíhajících zadaných zakázek, příprava na 

realizaci nových zakázek,  
- jednání k aktualizaci vnitřních předpisů Magistrátu města Děčín, 
- kontrolního dne na stavbě – Obnova Dlouhé jízdy a restaurování Růžové zahrady a Salla 

Terreny na Zámku Děčín, 
- dvoudenní akce v rámci spolupráce s partnerským městem Přerov u příležitosti Adventu 

Děčín a společné mše v kostele Povýšení sv. Kříže, 

- porady starostů v rámci obcí s rozšířenou působností. 
 
 



Zaznamenané dotazy a náměty z řad členů zastupitelstva města,  
dne 19.10.2023 - doplnění 

 
 
 
Bc. Zdobinský 

• Jak a jestli jsou již řešena tržní místa dle tržního řádu (např. přesun tržnice z Masarykova  nám. 
na tržiště Husovo nám., apod.) a poplatky za zábor veřejného prostranství (obecně závazná 
vyhláška o místním poplatku), jaký je návrh na řešení? 

 
Odpověď: 
Na konec měsíce listopad je svoláno jednání za účasti vedení města, na kterém mimo jiné bude řešena 
otázka tržního řádu a zároveň bude řešena i obecně závazná vyhláška o místním poplatku. Z tohoto 
důvodu budou podrobnější informace podány až po této schůzce. 

 
Doplnění odpovědi: 
Na konci měsíce listopadu byla rada města informována o připravovaných novelách, případně 
vydání zcela nových předpisů v oblasti místních poplatků a tržního řádu. Předpisy by měly být 
vydány s  účinností od 01.04.2024. Na polovinu prosince je svolána poradní skupina k tvorbě 
těchto dokumentů, kde budou již konkrétně řešeny otázky a připomínky. 

 


